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Protokół nr 20/2020 

Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

 

z posiedzenia odbytego w dniu 18 listopada 2020r. Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i 

Ochrony Środowiska. Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00, a zakończyło o godz. 16:19 

tego samego dnia. 

Obecni: 

Komisja Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska 

  Radny Janusz Hyliński 

  Radna Danuta Kułaga 

  Radny Robert Marciniak 

  Radna Irena Nowak 

Radna Elżbieta Musiałowska nieobecność usprawiedliwiona.  

Na 5 członków komisji 4 obecnych. 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

- Tomasz Chudy – Burmistrz Zdun 

- Miłosz Zwierzyk – Kierownik Wydziału Gospodarki, Rolnictwa i Rozwoju, 

- Małgorzata Grzeszczuk – w/z Skarbnik Gminy,  

- Joanna Wojtaszek – Prezes PWiK sp. z o. o., 

- Kamil Rataj -w/z Inspektor ds. komunalnych, 

- Magdalena Krawczyk – Inspektor ds. rolnych, leśnictwa i gospodarki gruntami, 

- Agnieszka Nowacka – w/z Podinspektor ds. administracyjnych i współpracy z organizacjami 

pozarządowymi, 

- Weronika Fabiś – w/z Inspektor ds. bhp, oświaty, kultury i kultury fizycznej,  

- Tomasz Roszak - Sekretarz OSP Zduny, 

-Druhowie OSP Zduny. 

 

Pkt. 1. Zapoznanie się z działalnością, wyposażeniem oraz potrzebami Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Zdunach - posiedzenie wyjazdowe. 

Członkowie komisji udali się do remizy strażackiej mieszczącej się przy ul. Masłowskiego w 

Zdunach. Temat z ramowego planu pracy przedstawili druhowie z OSP Zduny.  

Warto zauważać, że w październiku 2020r. jednostka otrzymała długo wyczekiwany wóz bojowy 

MAN GCBA. Po serii przeprowadzonych szkoleń i ćwiczeń od połowy listopada do pododdziału 
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bojowego został włączony nowy pojazd. Jest to 11 mechaniczny pojazd w historii jednostki. 

Ciężki Samochód Ratowniczo-Gaśniczy na podwoziu MAN TGM został dostarczony przez 

kielecką firmę Moto-Truck. Koszt zakupu wyniósł 1 mln 33 tys., zł. z czego: 550 tys. zł wyłożyła 

Komenda Główna Państwowej Straży Pożarnej, 450 tys. zł - gmina Zduny, a pozostałe 33 tys. 

zł – zebrano wśród społeczeństwa, przedsiębiorców, duchowieństwa a także wśród druhów 

jednostki.1 

Po przedstawieniu tematu przez Druhów z OSP Zduny, członkowie Komisji postanowili 

 o rozpatrzeniu możliwości zwiększenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego przysługującego 

członkom ochotniczych straży pożarnych z terenu Gminy i Miasta Zduny na kolejnym 

posiedzeniu. W związku z powyższym zwrócono się do burmistrza o przygotowanie 

stosownych analiz. W załączeniu wniosek komisji.  

 

Pkt. 2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad. 

Przewodniczący Komisji Zdrowia, Opieki Socjalnej i Ochrony Środowiska Radny Janusz 

Hyliński otworzył posiedzenie Komisji witając przybyłych. Ustalono, że komisja posiada 

wymagane quorum i jest władna obradować.  

Członkowie komisji porządek obrad oraz materiały sesyjne otrzymali za pośrednictwem 

programu eSesja. Następnie Radny Janusz Hyliński przedstawił porządek obrad: 

1. Temat z ramowego planu pracy Komisji na 2020r.: Zapoznanie się z działalnością, 

wyposażeniem oraz potrzebami Ochotniczej Straży Pożarnej w Zdunach - posiedzenie 

wyjazdowe.  

2. Otwarcie i ustalenie porządku obrad.  

3. Zaopiniowanie projektów uchwał:  

a) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chachalnia ul. Polna, 

 b) w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Zduny z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 

2021 rok”,  

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej,  

d) w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych będących w posiadaniu PWiK w Zdunach Sp. z o.o. na lata 

2021-2024,  

 
1Źródło: www.ospzduny.pl 
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e) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok,  

f) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny 

na lata 2020-2028.  

4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Zduny za rok szkolny 

2019/2020. 

 5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Uwag do porządku obrad nie wniesiono.  

Pkt. 3. Zaopiniowanie projektów uchwał: 

 a) w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Chachalnia ul. Polna, 

Projekt uchwały przedstawił Kamil Rataj. Pytań, uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w 

miejscowości Chachalnia ul. Polna. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Irena Nowak 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Musiałowska 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

b) w sprawie przyjęcia „Rocznego programu współpracy Gminy Zduny z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego 

na 2021 rok”, 

Projekt uchwały przedstawiła Agnieszka Nowacka. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Rocznego 

programu współpracy Gminy Zduny z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 rok”. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Irena Nowak 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Musiałowska 
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Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze 

bezprzetargowej, 

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Krawczyk. Pytań, uwag do projektu uchwały nie 

zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy działki w drodze bezprzetargowej 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Irena Nowak 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Musiałowska 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

d) w sprawie uchwalenia wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń 

wodociągowych i kanalizacyjnych będących w posiadaniu PWiK w Zdunach Sp. z o.o. 

 na lata 2021-2024, 

Projekt uchwały przedstawiła Joanna Wojtaszek. Pytań, uwag do projektu uchwały  

nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie uchwalenia wieloletniego 

planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i kanalizacyjnych będących  

w posiadaniu PWiK w Zdunach Sp. z o.o. na lata 2021-2024. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Irena Nowak 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Musiałowska 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

e) w sprawie zmian w uchwale budżetowej na 2020 rok, 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Pytań, uwag do projektu uchwały  

nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

budżetowej na 2020 rok. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Irena Nowak 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Musiałowska 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

f) w sprawie zmian w uchwale w sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Zduny na lata 2020-2028. 

Projekt uchwały przedstawiła Małgorzata Grzeszczuk. Pytań, uwag do projektu uchwały 

 nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale w 

sprawie Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Zduny na lata 2020-2028. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Irena Nowak 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Musiałowska 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt. 4. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie Zduny za rok szkolny 

2019/2020. 

Informacje oświatowa przedstawiła Weronika Fabiś. Pytań, uwag do informacji nie zgłoszono. 

Z uwagi na brak dyskusji prowadzący obrady poddał informacje pod zaopiniowanie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie 

Zduny za rok szkolny 2019/2020. 

Wyniki głosowania: ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (4): Janusz Hyliński, Danuta Kułaga, Robert Marciniak, Irena Nowak 

NIEOBECNI (1): Elżbieta Musiałowska 

Projekt uchwały i opinia komisji stanowią załączniki do protokołu. 
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Pkt. 5. Sprawy bieżące, organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Radna Irena Nowak zapytała o termin przyłączenia mieszkańców ul. Mickiewicza.  

do kanalizacji.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy prosił, aby mieszkańcy podłączali się do kanalizacji w miarę 

szybko.  

Radna Danuta Kułaga zapytała na jakim etapie jest przygotowanie projektu modernizacji 

budowy drogi w Perzycach. 

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy nie potrafił odpowiedzieć na pytanie, dlatego zaproponował, 

że odpowiedź prześle emailem.   

Radna Danuta Kułaga zaproponowała, aby w związku z dynamiczną rozbudową mieszkaniową 

Perzyc, rozważyć nadanie nazwy ulicy we wsi Perzyce. Dodała, że mieszkańcy również 

zgłaszają taką potrzebę.  

Burmistrz Zdun Tomasz Chudy zauważył, że z doświadczenia gminy wynika, że nadanie nazw 

ulic we wsi Chachalnia i Konarzewa nie poprawiło stanu życia oraz bezpieczeństwa 

mieszkańców. Nadal pogotowie ratunkowe ma problem z dotarciem do poszkodowanych. 

Zaproponował, aby zrobić obszerne konsultacje z mieszkańcami, w których miałyby nastąpić 

nadanie nazw ulic. Podał, że w Bestwienie i Baszkowie zamiast nadawania nazw ulic, 

postawiono dodatkowe oznaczenia z numerami posesji i mieszkańcy są zadowoleni.  

Radny Janusz Hyliński poparł pomysł Radnej Kułagi o nadaniu nazwy ulic we wsi Perzyce. 

Uznał również, aby przed rozpoczęciem prac przeprowadzić konsultacje z mieszkańcami w tej 

kwestii.  

Innych pytań w tym punkcie nie zgłoszono.  

 

 Przewodniczący Komisji ZOSiOŚ 

 

mgr Janusz Hyliński 

 

Przygotował(a):  

mgr Barbara Fornal 

Inspektor ds. obsługi RM 

 

  


